

NU-PHL-8



## PHILIPPINES: First Profession

On August 1, 2012, 10:00am, at Montfort Missionaries International Novitiate House in Bulacan, Philippines, five of our African confreres, Bro. Ronald Musinguzi Kersteins, SMM (Uganda), Bro. Ludovik Ahimbisibwe, SMM (Uganda), Bro. Joseph Shikuku Sakwa, SMM (Kenya), Bro. Christopher Mtonga, SMM (Malawi), and Bro. Nobert Tukwatanise, SMM (Uganda) made their First Profession. The Eucharistic Celebration was presided by Fr. Paul Arnel L. Lucero, SMM, Superior of Philippine Delegation, with Fr. Mario Belotti, SMM as preacher, and some Montfortian Confreres and Guest Priests as concelebrants. The celebration was attended by friends and people from the area, the Daughters of Wisdom, our Professed Brothers and some Religious Brothers and Sisters from different Congregations. Before the final blessing, the 5 newly Professed brothers sung a song to express their gratitude to the whole assembly and Bro. Ronald shared his experiences in behalf of the group. According to him, their journey was made meaningful and spiritually enriching because of the people around them that he mentioned one by one. After the celebration, a good lunch was served.

- *Bro. Rene Bustillo, smm*

## PHILIPPINES: Premiere Profession

Le 1<sup>er</sup> aout 2012, à Boulacan (Philippines) à la maison du Noviciat international des missionnaires montfortains, cinq de nos confrères africains (Fr Ronald Musinguzi Kersteins de l'Ouganda, Fr Ludovik Ahimbisibwe de l'Ouganda, Fr Joseph Shikuku Sakwa du Kenya, Fr Christopher Mtonga du Malawi et Fr Nobert Tukwatanise de l'Ouganda) ont émis leur première profession. La célébration eucharistique à été présidée par le père Paul Arnel L. Lucero, supérieur de la délégation philippine, en présence de plusieurs autres confrères Montfortains, dont le père Mario Belotti qui était le prédicateur du jour. De nombreuses personnes ont participé à cette célébration telles, les chrétiens de la région, les filles de la Sagesse et certains religieux de diverses congrégations. Avant la bénédiction finale, les 5 nouveaux profès ont entonné un chant afin d'exprimer leur sentiment de gratitude à l'égard de Dieu. Puis le frère Ronald a partagé au nom du groupe ses expériences avec toute l'assemblée. Selon lui, le parcours de formation a été pour eux très significatif et enrichissant grâce au concours de tous ceux qui les accompagnaient. Après la célébration, on a offert un bon repas aux participants.

- *Fr. Rene Bustillo, smm*